
“极小批量”波本酒

产品名称 “极小批量”波本酒

公司名称 上海涌昌贸易有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:温特琪波本
酒精度:47（%）
容量:750（ml）

公司地址 中国 上海市虹口区
上海市虹口区场中路7号14栋215室

联系电话 86 21 51035552 13472578822

产品详情

品牌 温特琪波本 酒精度 47（%）
容量 750（ml） 酒龄 17（年）
原产地 美国肯塔基州 原料与配料 玉米，水，大麦芽，小麦
产品类别 威士忌

年份波本选用最稀有的桶装波本威士忌作为原料（这些桶装波本威士忌都是严格按照口味和香味特性由
酿酒大师新手挑选）。为了使这些波本威士忌的香味和口感特性更显出众，我们给了它们更多年的陈化
时间。也因为如此，使得这些珍贵的波本威士忌产量就相当有限了。

vintage bourbon is selected from the very rarest lot of barrels. each barrel is hand-picked and chosen according to our
strictest criteria for taste, aroma, and bouquet.the extra years that we allow these barrels to age, imparts flavor and taste
characteristics not found among other bourbon and rye whiskeys.unfortunately the many extra years of barrel ageing
also limits the quantities from each barrel to only a few precious bottles.
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